
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Selce 

konaného dňa 29. apríla 2024 v zasadačke Obecného úradu Selce 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie rokovania Obecného zastupiteľstva obce Selce 

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

2. Predloženie návrhu program rokovania Obecného zastupiteľstva obce Selce 

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

3. Schválenie overovateľa zápisnice, návrhovú komisiu  a určenie  zapisovateľa uznesení 

a zápisnice  

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

4. Návrh zámeru prenájmu pre p. Ivana Kristályho, bytom Slnečná 42 Banská Bystrica  

Predkladá – Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

5. Vyhodnotenie uznesení  OcZ Selce z predchádzajúcich období  

      Predkladá – Ing. Miroslav  Hýbl, hlavný kontrolór obce  

6. Správa nezávislého audítora  

      Predkladá  -  p.  Marta Jančíková, ekonómka obce 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Selce za rok 2023 

            Predkladá – Ing. Miroslav Hýbl, hlavný kontrolór obce  

      8.   Záverečný účet obce Selce za rok 2023 

      Predkladá – p. Marta Jančíková, ekonómka obce 

      9.   Financovanie záujmovej činnosti CVČ za obdobie 01-08/2024 

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka,  starosta obce  

     10.  Schválenie dotácie z rozpočtu obce: a) Stolnotenisový klub  STK Selce    

                    b) FK Selce  

            Predkladá – Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

     11.  Úprava rozpočtu    

      Predkladá  - p. Marta Jančíková, ekonómka obce 

     12.  Ústna informácia o činnosti komisií pri Obecnom zastupiteľstve obce Selce 

           a) Komisia výstavby, životného prostredia, lesného a vodného hospodárstva 

               Predkladá -  p. Juraj Kamenský, predseda komisie 

           b) Finančná komisia 

               Predkladá -  Mgr. Jaroslava Lauková, predsedkyňa komisie 

           c) Kultúrno-športovo-školská komisia 

               Predkladá – p. Lucia Rudnická, predsedkyňa komisie 

           d) Komisia na ochranu verejného poriadku 

               Predkladá – Mgr. Peter Sivčák, predseda komisie 

           e) Sociálno-zdravotná komisia      

               Predkladá – Ing. Marta Strečková, predsedkyňa komisie 

     13.  Rôzne 

     14.  Interpelácia poslancov 

     15.  Diskusia   

     16.  Záver 

K bodu 1 Ing. Daniel Hlinka, starosta obce, privítal prítomných poslancov, hlavného 

kontrolóra obce, zamestnankyne obce, prítomných občanov a otvoril rokovanie OcZ. 

Prítomných poslancov na zasadnutí je 6. Ospravedlnený je poslanec Mgr. Peter Sivčák.  

K bodu 2 Ing. Daniel Hlinka, starosta obce, predložil návrh programu obecného 

zastupiteľstva v znení, v akom ho poslanci dostali v pozvánke. Informoval poslancov 

a prítomných, že body programu pod číslom 12, 13, 14 sa nebudú predkladať a všetky ostatné 



bodu sa posúvajú, opravený bude aj celkový program posunutím bodov.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 3 Za overovateľa zápisnice bol navrhnutý pán Ján Kupec. Za predsedkyňu 

návrhovej komisie bola navrhnutá Mgr. Jaroslava Lauková, za členov návrhovej komisie boli 

navrhnuté pani Lucia Rudnická a Ing. Marta Strečková. Za zapisovateľku zápisnice bola určená 

Mgr. Katarína Mesíková, za zapisovateľku uznesení bola určená Mgr. Renáta Mesíková.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 4  Starosta obce Ing. Daniel Hlinka predložil návrh zámeru prenájmu pôdy pre p. 

Ivana Kristályho. Pán Kristály predstavil svoj zámer o prenájom. Pred 3 rokmi kúpil pôdu pri 

záhradkárskej osade v Nemciach a chová tam hospodárske zvieratá. Má záujem trochu rozšíriť 

svoj chov hospodárskych zvierat. Jedná sa o pozemky pri Hájovni v Nemciach, kde už má 

nejaké predkupné práva na pozemky, ktoré s pozemkami obce susedia. Tieto pozemky by 

využíval ako pasienky. Bude to taká malá farma pre deti. Zatiaľ chová ovce, kozy, včely.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice.  

K bodu 5 Ing. Miroslav Hýbl, hlavný kontrolór obce Selce, predložil vyhodnotenie 

uznesení z predchádzajúcich období. Materiál poslanci dostali v pozvánke. Uznesenia sú 

splnené, plnia sa priebežne a 2 sú ešte nesplnené. Projektová dokumentácia na MŠ bude hotová 

a športový klub sa rieši. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 6 Ekonómka obce pani Marta Jančíková predložila prítomným Správu nezávislého 

audítora. Poslanci ju dostali v pozvánke. Kontrola audítora prebehla počas mesiaca apríl 2024.  

Audítorka konštatuje, že všetko je podľa zákona, nemala žiadne výhrady. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 7 Ing. Miroslav Hýbl, hlavný kontrolór obce, predložil Stanovisko hlavného 

kontrolóra k záverečnému účtu obce Selce za rok 2023. Materiál dostali poslanci v pozvánke. 

Stanovisko je z dvoch častí a či je všetko podľa zákona a právnych predpisov. Hospodárenie 

obce v roku 2023 bolo na základe prebytku. Vysvetlil z čoho plynie príjmová a výdavková časť. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 8 Marta Jančíková predložila Záverečný účet obce Selce za rok 2023, hovorili sme 

o tom na minulom zastupiteľstve. Prebytok by mal byť zapojený, prevedený do rezervného 

fondu.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 9 Ing. Daniel Hlinka, starosta obce,  predložil Financovanie záujmovej činnosti za 

obdobie 01-08/2024. Ekonómka obce skonštatovala, že sú to tie isté deti a žiadatelia ako 

v starom roku. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 10 Starosta obce a ekonómka obce informovali, že Stolnotenisový klub STK Selce 

a FK Selce požiadali o dotáciu z rozpočtu obce. Žiadosti boli predložené, narozpočtované to 

máme je to potrebné schváliť. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 11 Marta Jančíková predložila na schválenie úpravu rozpočtu – bežný rozpočet 

úprava v príjmoch a výdavkoch. Tieto úpravy sa týkajú hlavne v presune položiek. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 12 Ústna informácia o činnosti komisií pri Obecnom zastupiteľstve obce Selce: 

a) Juraj Kamenský, predseda stavenej komisie – komisia nezasadala riešilo sa to v rámci 

všetkých poslancov a členov komisie, hlavne územný plán obce, investičné akcie, príprava 

projektov atď.,  

b) Finančná komisia - predložila Mgr. Jaroslava Lauková, predsedkyňa komisie – zasadali vždy 

podľa potreby spolu s ekonómkou a hlavným kontrolórom, podľa žiadostí, 

c) Kultúrno-športovo-školská komisia - predložila Lucia Rudnická, predsedkyňa komisie a pán 



starosta – uskutočnilo sa divadelné predstavenie Milenec, kde sme prispeli malou pomocou, 

zajtra 30. apríla 2024 postavíme „Májku“ na námestí, v sobotu 4.5. ideme do Slovenskej Ľupči, 

10.5. prechod seniorov mikroregiónu, komisia v spolupráci so starostom a obecným úradom už 

pripravuje a zabezpečuje všetko potrebné na Mikroregionálny deň detí 25. mája 2024, ktorý sa 

uskutoční v Selciach pre všetky obce mikroregiónu, ďalej je to Kutliarsky deň 1. júna 2024,  

22.6. bude Kalište, Jánska vatra na stráni bude na Petra a Pavla, 29.8. bude Merida, 27.9. budú 

Radošínci,  

d)  Mgr. Peter Sivčák, predseda komisie – neprítomný    

e) Sociálno-zdravotná komisia - predložila Ing. Marta Strečková, predsedkyňa komisie – podľa 

potreby, pán starosta k domu seniorov riešime majetkoprávne vysporiadanie pozemkov, je 

vybavené búracie povolenie, musíme urobiť verejné obstarávanie. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 15      Rôzne 

Pán starosta – nájomná zmluva na traktor s KTV, nájomná zmluva so zmrzlinárom na užívanie 

verejného priestranstva – dodatok na rozšírenie pozemku - umiestnenie sedenia. 

Nová materská škôlka do konca mája by mala byť dokumentácia, kanalizácia – problém 

s vydaním stavebného povolenia drží nás zmluva so SPF, pozemkové úpravy sú skončené mali 

by byť v najbližšej dobe zakreslené v katastri.  

Uskutočnilo sa stretnutie u primátora k dotáciám k zjednodušeniu, vypadá to tak, že to bude 

ešte horšie.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 16 Interpelácia poslancov 

Marta Klačanová – otázka ešte k prístupovej ceste na novú IBV. 

Pán starosta – riešime dokumentáciu premostenia, majetkoprávne vysporiadanie starých domov 

viazne, pretože je to nie zo strany vlastníka majetkoprávne vysporiadané.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 17    Diskusia 

Vladimír Očenáš – k prenájmu pozemkov pre pána Kristályho, či to nebude veľký chov a čo to 

bude eko a ešte k vystúpeniu fujaristov v Slovenskej Ľupči nevedia nejaké časy.  

Pán starosta – chov a podmienky si bude riešiť on, my do toho veľmi nemôžeme, na to sú iní 

kompetentní. K vystúpeniu v Ľupči zoženie priamy kontakt na usporiadateľa, aby ste sa 

dohodli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 18 Záver 

Ing. Daniel Hlinka, starosta obce poďakoval prítomným za účasť na rokovaní a ukončil 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Selce. 

 

Zapísala:  Mgr. Katarína Mesíková 

Overil:     Ján Kupec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


